
Zápis z porady vedení konané dne 25. 11. 2013 

Přítomni: Veselý, Regner, Šrubařová, Bartošek, Račanský, Kohoutková, Matyska, Holub, 

Novotná Buršíková, Pištěk (první bod jednání) 

Omluveni: Ledvinka, Dostál, Křenek 

1. Přepojování elektrické energie na stavbě  

 Pištěk informoval o plánovaném přepojování elektrické energie na probíhající stavbě 

budovy na Botanické 68a. Proběhne vypnutí starého trafa, odmontování elektroměru a 

jeho přenesení do nové stanice. Operace se odhaduje nejméně na cca 4 hodiny, 

maximální časové rozpětí je od 7:00 do 15:00 v sobotu 7. 12. Akce je zatím ve stádiu 

návrhů, na základě kompletních podkladů řešení bude nebo nebude termín akceptován 

ze strany FI.  

 Po dobu přenášení elektroměrů – plánován provoz na diesel, počítá se s nezbytným 

doplňováním nafty. Okruhy, které závisí na dieselu, pojedou podle reţimu pro tento 

provoz, okruhy nezálohované přes UPS vypadnou, včetně druhých sálových okruhů.  

 Práce budou probíhat v těsné blízkosti dieselového rozvaděče. Kaţdý divizní vedoucí 

si rozhodne, zda preventivně nevypojí i některé systémy, které jsou standardně na 

zálohovaných okruzích. Koordinátorem za ÚVT je Ing. Ledvinka.  

 Akce nezasáhne do počítání mezd, které končí 6. 12.  

 Pro případ černého scénáře je třeba, aby ředitel varoval tajemníky fakult (odpovídá 

ředitel)  

 

2. Personalistika  

 Šrubařová informovala, ţe podle harmonogramu zpracování mezd v prosinci musí být 

dohody zpracovány a odevzdány v termínu do 13. 12. Do 16. 12. mají být zaslány 

návrhy odměn za projekty.  

 Vedoucí připomenou podřízeným, aby si zadávali dovolenou na prosinec co nejdříve 

(nejlépe jiţ nyní). Pouze osoby, u nichţ je racionální důvod pro nedočerpání dovolené, 

dají k rukám ředitele ţádost do 10. 12.  

 Šrubařová informovala, ţe v roce 2013 byla zavedena solidární daň pro osoby 

s vyššími příjmy. Na MU se to týká zaměstnanců, jejichţ příjem (byť v jediném 

měsíci) překročil 105 tis. Daň činí 7 %, zúčtování si musí udělat kaţdý zaměstnanec 

sám po skončení daňového období. Zaměstnanci ústavu, kterých se to týká, budou 

osloveni. 

 

3. Kontrola úkolů z minulé porady 

 Schůzka s Archibusem – předběţně domluveno, zatím bez konkrétního termínu. 

 Moţnost fotografování na Údolní – nevhodné umístění; bude pokračovat jednání 

s tajemníkem Jurtíkem, zda nejsou k dispozici vhodnější prostory. Do dubna se můţe 

provizorně fotografovat v CPS. Dlouhodobé řešení se zatím nedaří nalézt, není 

vyloučeno, ţe budeme muset vyřešit v rámci „vlastních“ prostor. 



 Regner poslal právní dokumenty k Office 365 Šrubařové, po návratu Šmída 

z dovolené proběhnou další jednání.  

 

4. Různé  

 Šrubařová informovala o novém full cost modelu – pokud je náklad v projektu OP 

VaVpI  neuznatelný jako přímý náklad, je automaticky neuznatelný i jako nepřímý. 

V současnosti se řeší na RMU, vzniká výčet neuznatelných nákladů, pak se u kaţdého 

projektu budou upravovat jednotlivě.  

 Šrubařová informovala, ţe proběhne interní kontrola smluvního výzkumu na celé 

univerzitě. 

 Ředitel zaslal vedoucím divizí seznam osob, u kterých hrozí největší propad ročních 

příjmů mezi rokem 2012 a 2013. Divizní si seznam zkontrolují a zašlou komentář a 

případný návrh na reakci. 

 Projektové záměry do OP VVV – na ministerstvo budou odeslány z RMU v pátek 

29. 11., návrh za ÚVT byl v pondělí zaslán. Jiţ v pátek byl rovněţ poslán prof. Vašků 

formulář k simulačnímu projektu. 

 Kohoutková informovala o chystaném spuštění grantové agentury MU v ISEPu, 3. 12. 

proběhne schůzka s pror. Barešem.  

 Koncem tohoto týdne se sejde ředitel, Veselý a Kohoutková kvůli spisové sluţbě.  

 Holub informoval o experimentu s vypnutím klimatizace na sále. V sále se zařízeními 

CERIT-SC rychle a významně vzrostla teplota, nyní probíhá analýza, která zařízení a 

v jakém pořadí bude moţné vypnout. Reakce pohotovostních pracovníků byla dobrá 

kromě CPS, příčina se aktuálně zjišťuje.  

 Stěhování na ÚVT bude řešit ředitel s tajemnicí, Holubem a Křenkem. Ing. Jati 

dokončuje kompletní skutečný stav, s kterým budeme moci pracovat. 

 Regner informoval o přípravě schůzky s LVT, tento týden nahlásí divizní osoby, které 

se zúčastní.  

 Veselý informoval, ţe FSS má zájem o IT konzultace, nabídku pošle Veselý 

proděkance.  

 Ředitel upozornil, ţe návrhy projektů musí přejít přes doc. Dostála, výrazně se 

doporučuje spolupráce se skupinou projektové podpory uţ v době přípravy projektu. 

Pokud bude předloţen k podpisu realizace (tedy v průběhu nebo i po negociacích) 

projekt, který nebyl projednán v době podání návrhu, můţe na základě negativního 

stanoviska projektové podpory ředitel realizaci projektu nepodepsat.  

 Převzetí IT na RMU – čeká se na vyjádření Ing. Sellnera k zaslanému materiálu, 

Veselý zaurguje. V případě plateb za Komenského je třeba ještě doúčtovat poslední 

kvartál (v souvislosti s tím, ţe k převodu odpovědnosti za RMU dojde aţ s novým 

rokem). Byla rovněţ předběţně přislíbena platba za Ţerotínovo.  

 

 

Zapsala:      Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                           Luděk Matyska 

       ředitel ÚVT MU 


